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Dnr 13US/0196 Utbildningsstyrelsen 2013-11-14 § 83 

 

 

Långsiktig plan för att arbeta in ackumulerat underskott för de 
enheter som har nytillsatta chefer 

Utbildningsstyrelsens beslut 

 

Återremitterar rapporten och uppdrar till förvaltningen att 

sammanställa båda rapporterna om inarbetning av ackumulerade 

underskott till en rapport och justerar underlaget utifrån felaktigheter 

samt redovisar tydligare beräkningar av besparade belopp och 

konsekvenser. 

Beslutsnivå 

Utbildningsstyrelsen. 

Ärendebeskrivning 

Resultatenheterna inom proVarmdo har t o m 2012 ett ackumulerat 

underskott på 17 mnkr. För att komma arbeta in de ackumulerade 

underskotten krävs kostnadseffektiviseringar och anpassningar av 

verksamheten till givna intäkter. Flera av enheterna behöver mer än ett år 

för att komma i balans. 

En budget i balans innevarande år underlättar arbetet med att arbeta in 

ackumulerade underskott.  

Handlingar 

Tjänsteskrivelse 2013-11-04 

Tjänsteskrivelse 2013-08-29 ”Plan för ackumulerat underskott” 

 
Yrkanden 

Koalitionen yrkar att ”vi återremitterar rapporten och uppdrar till 

förvaltningen att sammanställa båda rapporterna om inarbetning av 

ackumulerade underskott till en rapport och justerar underlaget utifrån 

felaktigheter samt redovisar tydligare beräkningar av besparade belopp och 

konsekvenser.”  
 

S-gruppen tilläggs yrkar att ”den återremitterade långsiktiga planen för att 

arbeta in ackumulerat underskott kompletteras med en plan för ökade 

intäkter på enhetsnivå.” 

 

Max Ljungberg yrkar avslag på s-gruppens tilläggsyrkande. 

 

Proposition 
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Ordföranden ställer proposition om styrelsen bifaller koalitionens yrkande 

om återremiss av ärendet eller om ärendet ska avgöras idag och finner att 

det ska återremitteras. 

 

Ordföranden ställer proposition om S-gruppens tilläggsyrkande bifalles eller 

avslås och finner att det avslås. 

Voterings begärs. Följande voteringsordning uppläses: 

 

Den som röstar avslag till s-gruppens tilläggsyrkande röstar ja, den som 

röstar bifall röstar nej. 

Yrkandet avslås med 5 ja-röster mot 3 nej-röster, 1 avstår. (voteringslista 1) 

 

Voteringslista 1 vid utbildningsstyrelsens sammanträde 2013-11-14 

 

Ledamöter 

 Ja Nej Avstår 
 

Max Ljungberg  (MP) X   

 

Malin Bellander (M) 
X   

 

Karin Aaseby (S) 
 X  

 

Bill Bergman (M) 
X   

 

Lars-Erik Wåhlström (FP) 
X   

 

Per-Olof Fransson (KD) 
  X 

 

Sally Thornton (MP) 
X   

 

Tjänstgörande ersättare 

 

Christer Hedberg (S) 

  

X 

 

 

Pelle Blom (S) 

  

X 

 

 

Reservationer och protokollsanteckningar 

S-gruppen reserverar sig mot beslutet och lämnar följande skriftliga 

reservation: 

”De insatser som  gjorts för att minska underskotten i verksamheterna 

genom uppdrag som US har gett till förvaltningen har varit otillräckliga för 

att vända underskotten. Vi ser att alltför ensidig vikt har lagts på 

kostnadsbesparingar och mycket få insatser har syftat till att öka intäkterna. 

 De uppdrag om ökad attraktionskraft som US gett har hittills inte 
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implementerats, förutom det nya initiativet att öka samverkan med 

föräldrarföreningar och föräldrarråd i Värmdös grundskolor.  
 
Det ekonomiska läget för skolan i Värmdö kommun kan inte enbart lösas 

genom kostnadsbesparingar, utan måste också kompletteras med ökade 

intäkter - en fråga som till viss del inte enbart hanteras av US, utan av FNU. 

 Ett faktum som visar på det grundläggande systemfelet när det gäller 

styrningen av skolans resurser. 
 

I vårt budgetförslag för 2014 lade vi 38 miljoner extra på riktade satsningar 

som skulle minska de ekonomiska underskotten och öka måluppfyllelsen.  
 
Därför yrkade vi att den återremitterade långsiktiga planen för att arbeta in 

ackumulerat underskott kompletteras med en plan för ökade intäkter på 

enhetsnivå. 
 

 
Sändlista 

KS 


